
  PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

                 OŠ “SVETI  MATEJ”  VIŠKOVO, Vozišće  13,  51 216  VIŠKOVO 
 

Odluke sa 42. sjednice Školskog odbora održane 26.09.2024. godine   

 
  

Dnevni red:  

1. Usvajanje zapisnika s prošle sjednice Školskog odbora 

2. Kadrovske promjene na početku školske godine 

3. Izvješće o uspjehu učenika na kraju šk. god. 2023./2024. 

4. Abeceda prevencije - predavanje 

5. Usvajanje Školskog kurikuluma za šk. god. 2024./2025. 

6. Usvajanje Godišnjeg plana i programa rada škole za šk. god. 

2024./2025. 

7. Izmjene i dopune Kućnog reda Škole 

8. Davanje suglasnosti za izgradnju građevine Pješačko -biciklistički 

nathodnik „Škola – Općina“ na nekretnini u vlasništvu Osnovne 

škole „Sveti Matej“  

9. Razno 

         

  Predsjednica je predložila nadopunu dnevnog reda točkom 10. Zapisnik i 

rješenje Prosvjetne inspekcije, na što članice nisu imale primjedbi pa je 

dnevni red zajedno sa nadopunom jednoglasno usvojen. 

 
 

Ad 1. Odluka 

Zapisnik s prošle sjednice članovi su dobili zajedno sa pozivom pa pošto na njega nije bilo 

primjedbi on je jednoglasno usvojen sa 4 glasa ZA. 
 

Ad 2. Odluka 

Ravnateljica je upoznala članice sa svim kadrovskim promjenama koje su se dogodile na 

početku školske godine – odlazak u mirovinu učiteljice razredne nastave i dolazak osobe na to 

radno mjesto preko Uputnice Povjerenstva za viškove i manjkove Primorsko-goranske 

županije, odlazak vjeroučiteljice na drugo radno mjesto i dolazak druge vjeroučiteljice, 

promjena odnosno povećanje radnog vremena za tri učiteljice, zapošljavanje zamjena zbog 

bolovanja do 60 dana i raspisivanja natječaja za razrednu nastavu, engleski jezik, geografiju, 

spremačicu, hrvatski jezik i raspisivanje natječaja za popunu radnih mjesta kuharice i 

spremačice na neodređeno puno radno vrijeme. Članice su potvrdile sve navedene promjene.     
 

Ad 3. Odluka 

Ravnateljica je ukratko predstavila izvješće o uspjehu učenika na kraju školske godine 

2023./2024. sa svim podacima bitnim za tu analizu od broja učenika, razrednih odjeljenja, 

uspjeha učenika prije i nakon dopunskog rada, srednjih ocjena razreda, učenika koji su bili na 

raznim natjecanjima i nagradama koje su dobili.   
 
 

 
 
 



Ad 4. Odluka 

Psihologinja je predstavila Abecedu prevencije, preventivni program koji je osmislila Agencija 

za odgoj i obrazovanje zajedno sa Ministarstvom znanosti, obrazovanja i mladih i koji će se 

implementirati u preventivne programe koji se provode u školi. Isto je već prezentirano na 

Učiteljskom vijeću, Vijeću roditelja i roditeljima na roditeljskim sastancima.  
 

Ad 5. Odluka 

Ravnateljica je predstavila Školski kurikulum za 2024./2025. godinu sa svim potrebnim 

elementima koji je jednoglasno usvojen. Isti će biti objavljen na web stranici škole i poslan u 

Ministarstvo znanosti, obrazovanja i mladih. 

Ad 6. Odluka 

Ravnateljica je predstavila Godišnji plan i program rada škole za 2024./2025. godinu sa svim 

potrebnim elementima koji je jednoglasno usvojen. Isti će biti objavljen na web stranici škole i 

poslan u Ministarstvo znanosti, obrazovanja i mladih. 

 

Ad 7. Odluka 

Ravnateljica je objasnila članicama da je temeljem rješenja Prosvjetne inspekcije bilo potrebno 

izmijeniti i dopuniti dva članka što je i učinjeno prije Školskog odbora na sjednicama Učiteljskog 

vijeća  i Vijeća roditelja, a sada je usvojeno i potvrđeno na ovoj sjednici.  

Ad 8. Odluka 

Ravnateljica je predstavila članicama prijedlog Općine Viškovo da naprave pješačko-

biciklistički nathodnik kojim bi se povezivala Općina i Škola, kako djeca ne bi prelazila preko 

glavne prometnice. Jedan dio ulazi u vlasništvo Škole pa je potrebna suglasnost Školskog 

odbora. Međutim članice su se složile da se sada ne glasuje o tome nego da se na sljedeću 

sjednicu pozove predstavnika Općine Viškovo koji će detaljnije obrazložiti taj zahvat nakon 

čega bi se donijela odluka o davanju suglasnosti za gradnju.  

 

Ad 9. Odluka 

Ravnateljica je ukratko obavijestila članice da je i ove godine u školi puno učenika sa 

pomoćnicima u nastavi kojih je ova godine 17, a također svake godine sve više učenika dobiva 

rješenja o primjerenom obliku školovanja, tako da smo trenutno prešli brojku 100.  

 

Ad 10. Odluka 

Predsjednica Školskog odbora obavijestila je članice da je u šestom mjesecu u Školi bila 

Prosvjetna inspekcija koja je u svom rješenju Školi naredila da se poprave određene stvari. Od 

ukupno deset točaka pet se odnosilo na učitelje, a pet na administrativne poslove. Do sada je 

sve traženo napravljeno, o čemu je inspekcija i pismeno obaviještena.  

 
 
 


